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Ordinarie arsstamma for Kumla Fritidsomrades samfallighetsforenlng

Tid: 2022-06-04 
Plats: Sjoborgsbadet

Stamman oppnades av foreningens kassdr Adrian Westman.

1. Upprattande av rostlangd
Narvarolistan upprattades - medlemmar fran 22 fastigheter var narvarande, 4 fastigheter 
var representerade via fullmakter. Totalt ar 26 fastigheter representerade.

2. Val av motesordforande
Till motesordforande valdes Adrian Westman.

3. Val av motessekreterare
Till motessekreterare valdes Eva Lindstrom.

4. Val av tva justeringsman tillika rostraknare
Till justeringsman valdes Barbro Straat och Bengt Nielsen.

5. Fraga om kallelsen till motet bar skett enligt stadgarna
Kallelsen gick ut 15 dagar fore stamman. Stamman fann att kallelsen till motet hade skett 
enligt stadgarna.

6. Styrelsens verksamhetsberattelse samt verksamhetsplan for kommande ar
Adrian Westman laste upp verksamhetsberattelsen och verksamhetsplanen.

7. Ekonomisk redogorelse
Adrian Westman gick igenom arsredovisningen. Jamfort med foregaende ar var intakterna 
hogre eftersom vi atergick till ordinarie arsavgifter efter ett ar med rabatt.

Gerd Sandin hade nagra synpunkter och fragor om arsredovisningen, bland annat saknades 
uppgifter i en not om personalkostnader. En fraga gallde vilka personer som ar 
firmatecknare. Har vi rdrligt eller bundet elavtal - nagot att fundera pa med tanke pa kraftigt 
stigande elpriser. Gerd kommenterade aven att foreningen verkar ga mot minusresultat 
framgent, vilket behover stavjas eftersom det ska vara ett litet plus varje verksamhetsar.

8. Revisionsberattelse
Adrian Westman laste upp revisionsberattelsen som ar undertecknad av foreningens 
revisorer Agnetha Gindemo Holmgren och Patrik Rydberg.



9. Ansvarsfrihet for styrelsen
Stamman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.
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10. Styrelsens forslag till arsavgifter for verksamhetsaret 1 april 2023 till 31 mars 2024
Inledningsvis stalldes fragan om vi skulle diskutera budgetforslaget ihop med motionen i 
punkt 15, som galler arsavgifterna for permanentboende respektive fritidsboende. Stamman 
beslot att behandla punkterna var for sig.

Styrelsens forslag ar att behalla arsavgifterna pa samma niva som 2021/2022, det vill saga 
5500 kr for permanent- och 3 790 kr for fritidsboende. Styrelsen bar aven kommenterat att 
vi kan behova hoja nivan nasta ar med tanke pa bland annat hojda energipriser. Det ar dock 
svart att bedoma den kommande utvecklingen.

Stamman begarde rbstrakning. Rostrakningen utfoll med 20 Ja till styrelsens forslag, 6 Nej. 
Stamman beslutade saledes att arsavgifterna for 2023/24 ska utga med 5 500 kr for 
permanentboende och 3 790 kr for fritidsboende.

11. Styrelse- och revisorsarvoden
Stamman beslutade att inga arvoden ska utga till styrelsen och till revisorer.

Dock har en ersattning pa 1000 kr for omkostnader utgatt till Agnetha Gindemo Holmgren 
for att hon bistatt med arsredovisningen.

12. Val av styrelseledamoter, suppleanter samt styrelseordforande
Inger Ekman presenterade valberedningens forslag till ny styrelse. Inget forslag till ny 
ordforande lamnades.

Fran stamman presenterades ett alternativt forslag till ny styrelseledamot. I stallet for att 
Johan von Walden blir ny ledamot foreslogs att Annelie Moller gar fran suppleant till 
ordinarie ledamot och att Johan valjs till suppleant.
En majoritet rostade for valberedningens forslag.

Till styrelseledamoter valdes:

Adrian Westman 2 ar (omval)
Eva Lindstrom 2 ar (omval)
Johan von Walden 2 ar (nyval)

Till suppleanter valdes:

Annelie Moller 1 ar (omval)
Steven Nordlund 1 ar (omval)
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Kvarstaende i styrelsen ar:
Jimi Metz 
Stefan Westergren

Stamman uppdrog at styrelsen att forsoka utse en ordforande inom styrelsen.

13. Val av revisorer samt revisorssuppleanter
Till revisorer valdes Agnetha Gindemo Holmgren och Patrik Rydberg.

14. Val av valberedning
Till valberedning valdes Marcus Fahlen och Inger Ekman.

15. Anmalda ovriga fragor och motioner
En motion bar inkommit fran Inger Ekman, Monica Brand och Gunnel Karneman - Lika 
arsavgift for alia, permanent- och sommarboende.

Pa begaran lastes motionen upp. Inger Ekman redovisade skalen till att motionarerna vill ha 
samma arsavgift for alia medlemmar. Ordforande lamnade fragan oppen for diskussion.

Efter diskussionen lades motionen till handlingarna. Styrelsen kommer under aret att titta 
sarskilt pa avgiftsfragan infbr nastkommande budgetar.

16. Tid for justering av arsmotesprotokollet
Tid for justering av protokollet bestamdes till den 18 juni.

17. Motets avslutande
Ordforanden avslutade motet.

Darefter avtackades Magnus Jensen som avgar bade som ledamot i styrelsen och fran vag- 
och vattengruppen.

Harad den 4 juni 2022

Eva Lindstrom, sekreterare

Barbro Straat Bengt Nielsen


